

## 中興大學113學年度女生宿舍機踏車候補公告

1. 申請資格：未獲取113學年度車證之女生宿舍住宿生
2. 申請時間：113/10/04(五) 12:00起
3. 申請方式：填寫以下Google表單
4. 候補方式：依照完成表單並送出之時間排序。經確認候補成功後，將以電話通知，三次內皆無回應則寄發簡訊，須於收到通知後三個工作天內至服中領取車證，未領取則釋出資格，逾時不候。
5. 注意事項：
  - 1) **第一批車證申請未中籤之住宿生將列為優先候補名單（參考附表），無須填寫表單。若有發現重複申請之情形，將以最後一次填單時間為主，意即取消優先候補資格。**
  - 2) 表單內容請確認填寫無誤，若資訊錯誤則視為無效填單。
  - 3) 每人限申請一證(腳踏車、機車擇一)，請住宿生自行依需求申請。車證一經申請發放後，**若需更改車種類別，須放棄原有車證**，否則不予以發放。
  - 4) 宿舍車位皆採對號停車，敬請同學切勿違停，以免受罰。
  - 5) 依「國立中興大學宿舍自行車及機車管理要點」第八點：「經服務委員會依本要點鎖車，上鎖公告十五日後，無人認領即通報各宿舍區服務中心依第四點進行廢棄車輛清理作業」。若遇違規上鎖，敬請同學盡速辦理解鎖車輛。



## National Chung Hsing University 2024 Academic Year Female Dormitory Motorcycle and Bicycle Waiting List Announcement

1. **Application Eligibility:** Female dormitory residents **who did not obtain the parking permit for the 2024 academic year.**
2. **Application Period:** Starting from October 4, 2024 (Fri.) at 12:00 P.M.
3. **Application Method:** Fill out the following Google Form.
4. **Waiting List Method:** Applications will be prioritized based on the submission time of the form. Successful applicants will be notified by phone. If there is no response after three attempts, a text message will be sent. In three working days, the parking permit must be taken at the service center; failure to do so will result in the forfeiture of the qualification, and no extensions will be granted.
5. Important Notes:
  - (1) **Dormitory residents who did not succeed in the first batch of parking permit applications will be placed on the priority waiting list (see attached table) and do not need to fill out the form. If duplicate applications are found, the last submission will be considered, which will cancel the priority waiting status.**
  - (2) Please ensure that all information in the form is accurate; incorrect information will be considered an invalid submission.
  - (3) Each person is limited to applying for one permit (either bicycle or motorcycle). Residents should apply according to their needs. Once a parking permit is issued, if a change in vehicle type is required, the original permit must be forfeited; otherwise, a new permit will not be issued.
  - (4) All dormitory parking spaces are assigned. Please do not park incorrectly to avoid penalties.
  - (5) According to Article 8 of the "National Chung Hsing University Bicycle and Motorcycle Management Guidelines": "Vehicles locked by the Service Committee will be reported to the dormitory service center for disposal if unclaimed after fifteen days from the lock notice." If you encounter a vehicle locked for violations, please resolve it as soon as possible.



機車車證優先候補名單

Priority Waiting List for Motorcycle

學號 Student ID	姓名 Name	棟別 Building	寢號 Room Num.	候補序 Waiting Num
4109***024	楊○綦	誠軒	1009	1
4109***008	許○文	華軒	105	2
7113***038	賴○瑩	樸軒	1009	3
4113***011	簡○捷	誠軒	706	4
7112***029	王○云	怡軒	316	5
4110***002	卓○霖	樸軒	702	6
4113***023	陳○	誠軒	419	7
4111***120	王○慈	華軒	215	8
4111***055	紀○闐	誠軒	917	9
7113***001	陳○琪	怡軒	305	10
4112***035	徐○涵	誠軒	1009	11
7111***401	柯○稜	怡軒	403	12
4113***005	簡○純	樸軒	103	13

4113***020	雷○甄	勤軒	113	14
4113***002	饒○玟	樸軒	608	15
7113***083	張○翎	怡軒	306	16
7113***009	張○姍	誠軒	1304	17
4111***009	何○好	誠軒	818	18
4111***124	張○晶	勤軒	405	19
4112***044	鄭○珊	誠軒	806	20
4113***029	張○瑜	誠軒	302	21
4113***025	陳○如	誠軒	419	22
4113***053	陳○伊	誠軒	317	23
4113***016	曹○云	勤軒	217	24
4113***013	蔡○榆	誠軒	619	25
7113***105	孫○嫻	怡軒	304	26
7113***039	張○瑜	怡軒	302	27